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§ 3   

Breitenfeldsgatans gräsyta 

Beslut 

Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens utlåtande. 

 
Ärendet 

Förvaltningen delar förslagsställarens uppfattning om att en mer 

grönskande och tätare gräsmatta är önskvärd.  

 

Förvaltningen har därför anlitat en expert på gräs och gräsytor 

som arbetat med att försöka förbättra gräsytan. Bland annat har 

gräset såtts om med skuggtåliga grässorter varje vår de senaste 

fyra åren. Expertens bedömning och slutsats av detta är dock att 

förutsättningarna på platsen inte medger en bättre yta än den vi 

ser idag. Huvudproblemet ligger i att ytan skuggas av de 

omgivande oxlarna. 

 

Då Breitenfeldsgatans träd ligger utanför stadsdelsnämndens 

ansvarsområde föreslår förvaltningen att stadsdelsnämnden ger 

förvaltningen i uppdrag att föra diskussion med trafikkontoret 

om behovet av att byta ut oxlarna mot träd som skuggar mindre. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 22 juli 2016. 

Dnr 2016-323-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


